



STABILIZER

- ✓ Eco-friendly
- ✓ 100% Acrylic with NO Solvents
- ✓ Extremely Low VOC's
- ✓ Excellent barrier from mold and mildew
- ✓ Minimizes Splitting & Cracking
- ✓ Soap & Water Clean-up
- ✓ Tintable (Universal colorants)



WoodPlus Stabilizer is a non hazardous, LOW emissions coating that contains NO solvents (non-flammable). **Stabilizer** is designed to protect new wood surfaces during the first 3-6 months of exposure. **Stabilizer** allows the wood to properly dry out, while helping to minimize splitting and cracking. It is formulated with special water repellents to reduce the effects of water penetration. **Stabilizer** is also recommended for use as a "primer" on new wood, brick, cement, concrete or stucco surfaces on which you plan to apply WoodPlus Opaque 20.

EXTERIOR USES: all exterior wood surfaces.

WoodPlus Coatings
 Email: woodplus@rogers.com
www.woodpluscoatings.com




STABILISANT

- ✓ Produit écologique
- ✓ 100% acrylique et sans solvants
- ✓ Très faible teneur en COV
- ✓ Excellente résistance à la moisissure
- ✓ Minimise le clivage et le craquelage
- ✓ Nettoyage à l'eau et au savon
- ✓ Teintable (colorants universels)



Le Stabilisant WoodPlus est un produit non dangereux à faibles émissions et sans solvants (inflammable) conçu pour la protection des surfaces de bois neuf durant les premiers 3-6 mois d'exposition atmosphérique. **Le Stabilisant** permet au bois de sécher convenablement tout en minimisant les chances de clivage et de craquelage. Il contient des substances hydrofuges pour contrer les effets d'absorption d'eau. **Le Stabilisant** sert aussi de couche d'appêt sur les surfaces de brique, béton ou ciment que vous comptez recouvrir avec WoodPlus Opaque 20.

USAGE EXTÉRIEUR : toute surface extérieure en bois.

WoodPlus Coatings
 Courriel : woodplus@rogers.com
www.woodpluscoatings.com

